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Co-rotating Conical Twin-screw Extruder
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5G Radome

With the advent of 5G era, the fast development of radome for base-station protection is promoted 
with material and related equipment. The traditional FRP radome can not satisfied with the 
relevant requirements. PVC radome has some application to certain extent. However, with some 
testing and application of new materials, such as PC + glass fiber, PP + glass fiber, ASA etc, the 
main advantages are: low dielectric, low cost, light-weight, environmental.

According to the market demand, Jwell has researched,developed and launched: PVC, PC + 
glass fiber, PP + glass fiber, ASA radome extrusion machine line.

随着5G时代到来，推动对基站起防护作用的天线罩从材料到相关设备的快速发展，传统的玻璃钢

天线罩以不能达到相关要求，PVC天线罩已经有了一定应用，但随着新型材料的试验，应用，如

PC+玻纤,PP+玻纤，ASA等，其主要优点有：低介电、低损耗，轻量化，环保。

根据市场需求，我公司相应研发推出：PVC，PC+玻纤、PP+玻纤，ASA天线罩挤出生产线。

5G天线罩

机型 Model

螺杆规格 Screw size

主电机功率 Motor power

产能 Output

SJZ65

65/132

37KW

150-200KG/H

SJZ80

80/156

55KW

250-350KG/H

JWS90

90/33

75KW

120-150KG/H

PVC Plastic Trunk

PVC trunk is a kind of trunks, which is mainly used for internal wiring routing of electrical equip-
ment. Now, environmentally friendly & flame retardant PVC trunk is widely used.

1. PVC trunk has the characteristics of insulation, arc protection, flame retardant and self extin-
guishing etc characteristics.
2. PVC trunk mainly plays important role of mechanical protection and electrical protection.
3. PVC trunk is convenient for wiring, neat wiring routing, reliable installation, and also easy to 
find, repair and replace wire routing line.

PVC线槽只是线槽的一种，主要是用于电气设备内部布线，现在普遍使用的有环保阻燃PVC线槽。

1、PVC线槽具有绝缘、防弧、阻燃自熄等特点，

2、PVC线槽主要起到机械防护和电气保护的作用。

3、PVC线槽配线方便、布线整齐、安装可靠，还便于查找、维修和调换线路。

PVC线槽

机型 Model

螺杆规格 Screw size

主电机功率 Motor power

产能 Output

SJZ51

51/105

18.5KW

80-100KG/H

SJZ55

55/110

22KW

100-150KG/H

SJZ65

65/132

37KW

150-200KG/H

JWS100

100/33

110KW

150-200KG/H
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PVC hollow plate
PVC中空板材

PVC hollow plate is composed of pvc resin.It is suitable for guardrail board which is esay to clear 
and effectively avoids epidemic infection among pigs.Becides,it has good features of heat preser-
vation which can be used for piglets incubators.
Based on polyvinyl chloride (PVC) resin+calcium (CaCo3),the product is environmentally friendly 
and nonpolluting,and can be recycled and reused.
The surface is smooth and smooth,acid and alkali resistance,corrosion resistance,no moisture 
absorption,no mildew,easy to clean,anti-bacteria,improve the health of poultry farming.
It helps to keep the poultry activity area clean and realize collective management of poultry.It 
greatly improves the quality of breeding and give animals a heathy and happy life.

PVC中空板材，采用树脂生产而成，适用于产床、保育床的围栏板，有效避免仔猪之间疫情传

染，易于清洗适用于仔猪保温箱，有效提高保温效果。

1、以聚氯乙烯(PVC)树脂+碳酸钙(CaCo3)为基材，产品环保无污染，可回收再利用。

2、表面平整光洁，耐酸碱、耐腐蚀、不吸潮、不霉变，易清洁，防病菌，提高家禽养殖的健康。

3、有助于保持家禽活动区的清洁和对家禽的集体管理，大大提高养殖质量，给动物一个五星级的

家。

机型 Model

最大制品宽度 Max.width of product(mm)

主机型号 Extruder type

最大挤出量 Max.  extrusion capacity(kg/h)

主机功率 Extrusder power(kw)

冷却水用量 Cooling water(m3/h)

压缩空气用量 Compressed air(m3/min)

YF600

600

SJZ 80/156

350

55

13

0.6

YF1000

1000

SJZ 80/156

450

55

13

0.8

YF1000

1000

SJZ 92/156

500

110

15

0.8
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SPC Stone plastic extrusion line is PVC as base material and extruded by extruder,then get through four 
roll calendars,separately put PVC color film layer+PVC wear-resistance layer+PVC base membrane layer 
to be pressed and pasted together at one time progress.Simple process,complete the paste that depend 
on heat,without glue.

SPC Stone-plastic environmental floor extrusion line advantage
1.Waterproof and moistureproof.
2.Colorful,many colors are optional.
3.Environmental protection,non-pollution,pollution-free,recycle.The products do not contain benzene and 
formaldehyde,it’s a environmental products,and it’s recyclability can reduce usage of wood.
4.Good fireproofing.it can stop fire effectively,fire rating reach level B1,when the fire touch products,the 
fire will put out immediately,and do not produce any toxic gas.
5.Easy for installation,convenient for work,simple construction wats,save installed time and cost.
6.Not cracking,not expand,not out of shape,easy to clean and maintain.

SPC石塑环保地板生产线是由挤出机挤出PVC的基材，用五辊压延机组，分别把PVC彩膜+PVC耐

磨层+PVC底膜，一次性压贴复合而成的产品，工艺简单、贴合靠热量完成，不含胶水。

SPC石塑环保地板生产线优势

1、防水、防潮。

2、多姿多彩，可供选择的颜色众多。

3、高环保性、无污染、无公害、可循环利用。产品不含苯及甲醛，为环保产品，可循环利用大大

节约了木材使用量。

4、高防火性。能有效阻燃，防火等级达到B1级，遇火自熄，不产生任何有毒气体。

5、安装简单，施工便捷，不需要繁杂的施工工艺，节省安装时间和成本。

6、不龟裂，不膨胀，不变形，便于清洁和维护。
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